
ZÁPISNICA  č.18/2012  
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kovarciach,  

konaného dňa 28.6.2012  o 17.00 hod. 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
                  
PROGRAM:  
1. Otvorenie 
2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
3. Voľba návrhovej komisie 
4. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky  
5. Kontrola plnenia uznesení OZ 
6. Plnenie rozpočtu obce Kovarce za I. Q 2012 a návrh zmeny rozpočtu obce Kovarce  
    na rok 2012 – rozpočtové opatrenie č. 1 
    a)  Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky  obce  Kovarce k plneniu rozpočtu obce Kovarce  
         za I. Q 2012 a k návrhu zmeny rozpočtu obce Kovarce  na rok 2012 – rozpočtové opatrenie č. 1 
    b) Stanovisko Komisie finančnej a správy obecného majetku  pri OZ v Kovarciach k plneniu 
         rozpočtu obce Kovarce za  I. Q 2012  
    c) rozprava k plneniu rozpočtu obce Kovarce za I. Q  2012 
    d) schválenie plnenia rozpočtu obce Kovarce za I. Q 2012  a schválenie zmeny rozpočtu  
        obce Kovarce na rok 2012 – rozpočtové opatrenie č. 1 
7. Audit účtovnej závierky obce za rok 2011 
    a) Správa nezávislého auditóra pre Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce o overení  
        účtovnej závierky k 31.12.2011 
    b) Správa nezávislého auditóra Obecnému zastupiteľstvu obce Kovarce o overení  
        konsolidovanej účtovnej závierky k 31.12.2011 
    c) Dodatok správy auditóra o overení súladu výročnej správy s účtovnou závierkou  
        v zmysle zákona č. 540/2007 Z.z. § 23 odsek 5 pre Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce 
8. Návrh záverečného účtu obce Kovarce za rok 2011 
   a) Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky obce Kovarce k návrhu záverečného účtu  
       obce Kovarce za rok 2011 
   b) Schválenie návrhu záverečného účtu obce Kovarce za rok 2011 
9. Správa hlavnej kontrolórky obce Kovarce z kontroly vykonanej na Obecnom úrade  
    v Kovarciach 
10. Správa hlavnej kontrolórky obce Kovarce z kontrolnej činnosti  vykonanej v rozpočtových  
     organizáciách zriadených obcou – Základná škola, Kovarce 164, Materská škola, Kovarce 450  
11. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Kovarce na II. polrok 2012  
12. Zákon NR SR č. 442/2002 Z.z. o verejných vodovodoch a verejných kanalizáciách  
    a VZN č. 1/2011 O verejnej kanalizácii, o odvádzaní odpadovej vody verejnou kanalizáciou  
    a o poplatku za odvádzanie odpadovej vody verejnou kanalizáciou – ustanovenie pracovnej komisie 
13. Zákon SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí  v znení neskorších predpisov  
      – časť III. Hospodárenie s majetkom obce – návrh ročného nájomného za  prenájom  
      nebytových priestorov vo vlastníctve obce Kovarce 
14. Správa Komisie na ochranu verejného záujmu  pri OZ v Kovarciach o podanom oznámení  
      funkcií, zamestnaní, činnosti a majetkových pomeroch starostky obce Kovarce a o podaných 
      majetkových priznaniach vedúcich zamestnancoch pri výkone práce vo verejnom záujme  za 
      kalendárny rok 2011 k 31.marcu 2012 (zákon č. 357/2004 Z.z. o ochrane verejného záujmu  
      pri výkone funkcií verejných  funkcionárov)  
15. Prerokovanie  návrhu kronikárskeho zápisu  za rok 2011 vypracovaného kronikárkou obce Kovarce 
      PhDr. Irenou Grácovou      
16. Rôzne, diskusia 
17. Návrh  uznesení 
18. Záver 
 



1. Otvorenie  
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Kovarciach otvorila a viedla v zmysle zákona SNR č. 369/90 
Zb. o obecnom zriadení § 12 odst. 1 - starostka obce Mgr. Helena Paučírová. Konštatovala, že 
zasadnutia obecného zastupiteľstva sa zúčastňuje 7 poslancov  čo je nadpolovičná väčšina, takže 
obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné.  
/neprítomní poslanci: Mgr.Zuzana Erdélyiová a Ing.Andrej Čopík/ 
 
2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva  
Starostka obce požiadala poslancov o vyjadrenie k návrhu programu zasadnutia obecného 
zastupiteľstva, ktorý dostali spolu s pozvánkou.  
Poslanci nemali pripomienky ani návrhy na doplnenie programu zasadnutia OZ. 
Starostka obce požiadala poslancov o hlasovanie za schválenie programu zasadania obecného 
zastupiteľstva: 
Hlasovanie – „za“ 7 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné   zastupiteľstvo v Kovarciach  schválilo program zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
v Kovarciach dňa 28.júna  2012. 
 
3. Voľba návrhovej komisie 
Pre vypracovanie návrhu uznesení zo zasadnutia obecného zastupiteľstva starostka obce navrhla 
komisiu v zložení: Ing.Rudolf Kováčik, Ing.Martin Vinkler, p.Jozef Kapusta. Starostka požiadala 
poslancov o vyjadrenie k zloženiu komisie pre vypracovanie návrhu uznesení zo zasadnutia OZ. 
Poslanci nemali žiadne pripomienky k zloženiu komisie. Starostka  obce požiadala poslancov 
o hlasovanie za schválenie návrhovej komisie pre vypracovanie uznesení. 
Hlasovanie – „za“ 7 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zvolilo návrhovú komisiu v zložení: Ing.Rudolf Kováčik, 
Ing.Martin Vinkler,  p.Jozef Kapusta. 
 
4. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 
Za overovateľov zápisnice určila starostka obce poslancov: p.Janka Psicová, p.Peter Sivák.  
Za zapisovateľku zasadnutia obecného zastupiteľstva určila p.Renátu Šišmičovú, pracovníčku Obce 
Kovarce. 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie určenie overovateľov zápisnice p.Janky 
Psicovej a p.Petra Siváka a určenie zapisovateľky zápisnice p.Renáty Šišmičovej, pracovníčky Obce 
Kovarce. 
 
5. Kontrola plnenia uznesení OZ: 
Uznesenie č.109/III, písm.C, bod.1: OZ doporučuje vyzvať tvorcov odpadu – rodinu p.Antona Jančia 
k poskytnutiu manuálnej pomoci pri odstraňovaní odpadu z pozemku parc.č.1/4 – záhrady vo 
výmere 421 m2. 
Odpad z pozemku parc.č.1/4 bol odstránený za pomoci rodiny Jančiovej. 
Uznesenie č.116/III, písm.A, bod.1:  OZ odkladá riešenie návrhu na zadanie vypracovania 
geometrického plánu na nehnuteľnosti v k.ú. Kovarce vedené v LV č.713 ako parc.č.33/1 záhrady vo 
výmere 964 m2 a parc.č.35/2 – ostatné plochy vo výmere 290 m2 na najbližšie zasadnutie obecného 
zastupiteľstva. 
Starostka obce Mgr.Helena Paučírová oznámila, že tento bod je zaradený v bode „Rôzne“. 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach konštatovalo, že uznesenie č.109/III písm. C/ bod 1 prijaté na 
zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Kovarciach dňa 9.3.2012 bolo splnené. 



Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach konštatovalo, že o štádiu plnenia uznesenia č.116/III písm. A/ 
bod.1. prijatého na zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Kovarciach dňa 9.3.2012 bude obecné 
zastupiteľstvo informované v bode „Rôzne“. 
 
6. Plnenie rozpočtu obce Kovarce za I. Q 2012 a návrh zmeny rozpočtu obce Kovarce na rok 
2012 – Rozpočtové opatrenie č. 1 
a) Odborné  stanovisko hlavnej kontrolórky obce Kovarce k plneniu rozpočtu obce za I. Q 
2012 a k návrhu zmeny rozpočtu obce Kovarce na rok 2012 – Rozpočtové opatrenie č.1    
Starostka obce Mgr.Helena Paučírová oznámila poslancom OZ, že p.Jolana Globanová – hlavná 
kontrolórka obce Kovarce telefonicky ospravedlnila svoju neprítomnosť na zasadnutí obecného 
zastupiteľstva z dôvodu choroby. Odborné stanovisko k plneniu rozpočtu obce Kovarce za I. Q 2012 
hlavná kontrolórka obce zaslala prostredníctvom e-mailovej pošty na obecný úrad dňa 28.6.2012. 
Starosta obce požiadala ekonómku obce p.Evu Záhorskú o prečítanie odborného stanoviska hlavnej 
kontrolórky obce Kovarce k plneniu rozpočtu obce Kovarce za I. Q 2012. (Materiál – odborné 
stanovisko hlavnej kontrolórka obce Kovarce k plneniu rozpočtu obce Kovarce za I. Q 2012 bol 
prekopírovaný a rozdaný poslancom  pred zasadnutím OZ.) 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie odborné stanovisko hlavnej kontrolórky 
obce Kovarce k plneniu rozpočtu obce za I. Q 2012. 
 
b) Stanovisko  Komisie  finančnej   a správy obecného majetku pri OZ v Kovarciach k plneniu 
rozpočtu obce Kovarce za I. Q 2012 
Stanovisko Komisie finančnej   a správy obecného majetku pri OZ v Kovarciach predniesol 
Ing.Rudolf Kováčik, člen komisie. Komisia finančná a správy obecného majetku pri OZ 
v Kovarciach odporučila poslancom plnenie rozpočtu za I. Q 2012 schváliť.  
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie stanovisko Komisie finančnej   a správy 
obecného majetku pri OZ v Kovarciach k plneniu rozpočtu obce Kovarce za I. Q 2012. 
  
c) Rozprava k plneniu rozpočtu obce Kovarce za I. Q 2012 
Starostka obce požiadala poslancov o otázky týkajúce sa plnenia rozpočtu obce Kovarce za I. Q 
2012 a k návrhu Rozpočtového opatrenia č. 1. Plnenie rozpočtu obce Kovarce za I. Q 2012 bolo 
doručené každému poslancovi spolu s pozvánkou. V rozprave nevystúpil žiadny poslanec obecného 
zastupiteľstva.  
. 
d) Schválenie plnenia rozpočtu obce Kovarce za I. Q 2012 
Po ukončení rozpravy k plneniu rozpočtu obce Kovarce za I. Q 2012 starostka obce požiadala 
poslancov  o schválenie plnenia rozpočtu obce Kovarce za I. Q 2012. 
Hlasovanie – „za“ 7 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo plnenie rozpočtu obce Kovarce za I. Q 2012. 
 
Návrh zmeny rozpočtu obce Kovarce na rok 2012 
Návrh zmeny rozpočtu obce Kovarce na rok 2012 – Rozpočtové opatrenie č.1/2012 bolo doručené 
každému poslancovi spolu s pozvánkou. O zmenách v položkách v príjmovej a výdavkovej časti 
rozpočtu poslancov bližšie informovala ekonómka obce p. Eva Záhorská. Starostka obce uviedla, že 
postupne bude potrebné prijímať ďalšie rozpočtové opatrenia, ktorými budú do rozpočtu zahrnuté 
zmeny v príjmovej i vo výdavkovej časti. V tomto bode programu bolo poslancom prednesené 
odborné stanovisko hlavnej kontrolórky k rozpočtovému opatreniu č.1/2012 (odborné stanovisko 
k Rozpočtovému opatreniu č. 1 zaslala hlavná kontrolórka obce  na obecný úrad e-mailovou poštou 
dňa 28.6.2012), materiál bol prekopírovaný a rozdaný poslancom obecného zastupiteľstva.   
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie odborné stanovisko hlavnej kontrolórky 
obce Kovarce k návrhu zmeny rozpočtu obce Kovarce na rok 2012 – Rozpočtové opatrenie č.1. 
Starostka obce požiadala poslancov obecného zastupiteľstva o schválenie zmeny rozpočtu obce 
Kovarce na rok 2012 – Rozpočtové opatrenie č.1. 



Hlasovanie – „za“ 7 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo zmenu rozpočtu obce Kovarce na rok 2012 – 
rozpočtové opatrenie č.1. 
 
7. Audit účtovnej závierky obce za rok 2011 – správa nezávislého auditóra Ing.Jozefa 
Adamkoviča 
Každému poslancovi spolu s pozvánkou boli zaslané: 

a) Správa nezávislého auditóra Obecnému zastupiteľstvu obce Kovarce o overení účtovnej  
      závierky k 31.12.2011, 
b) Správa nezávislého audítora pre Obecné zastupiteľstvo obce Kovarce o overení 

konsolidovanej účtovnej závierky k 31.12.2011 
c) Dodatok správy audítora o overení súladu výročnej správy s účtovnou závierkou v zmysle 

zákona č.540/2007 Z.z. § 23 odsek 5 pre obecné zastupiteľstvo Obce Kovarce 
Starostka obce Mgr.Helena Paučírová oboznámila, že nezávislý audítor Ing.Jozef Adamkovič 
v správe poukázal na to, že obec k 31.12.2011 nevykonala fyzickú a dokladovú inventarizáciu 
majetku a záväzkov obce a rozdielu majetku a záväzkov v zmysle §-u 29 a 30 zákona č.431/2002 
Z.z. o účtovníctve. 
Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie Správu nezávislého auditóra Ing.Jozefa Adamkoviča 
o overení účtovej závierky obce Kovarce k 31.12.2011,  Správu o overení konsolidovanej účtovnej 
závierky 31.12.2011 a Dodatok správy audítora o overení súladu výročnej správy s účtovnou 
závierkou v zmysle zákona č.540/2007 Z.z. § 23 odsek 5. 
 
8. Návrh záverečného účtu obce Kovarce za rok 2011 
a) Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky obce Kovarce k návrhu záverečného účtu obce 
Kovarce za rok 2011 
Starosta obce požiadala ekonómku obce p.Evu Záhorskú o prečítanie odborného stanoviska hlavnej 
kontrolórky obce Kovarce k návrhu záverečného účtu obce Kovarce za rok 2011(odborné stanovisko 
k návrhu záverečného účtu obce Kovarce za rok 2011 zaslala hlavná kontrolórka obce na obecný 
úrad prostredníctvom e-mailovej pošty dňa 28.6.2012).  Materiál bol prekopírovaný a rozdaný 
poslancom na začiatku rokovania.  
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie odborné stanovisko hlavnej kontrolórky 
obce Kovarce k návrhu záverečného účtu obce Kovarce za rok 2011. 
 
b) Schválenie návrhu záverečného účtu obce Kovarce za rok 2011 
Ekonómka obce p.Eva Záhorská  oznámila poslancom, že výsledok hospodárenia obce Kovarce za 
rok 2011 vo výške 611,17 EUR musí byť v súlade so zákonom o rozpočtových pravidlách územnej 
samosprávy č. 583/2004 Z.z.  prerozdelený, a to 10 % t.j. 61,11 EUR preúčtované  do rezervného 
fondu a zostatok t.j. 550,06 EUR bude použité na kapitálové výdavky, napr. na výstavbu verejnej 
kanalizácie. 
Starostka obce požiadala poslancov o návrhy na použitie finančných prostriedkov z výsledku 
hospodárenia za rok 2011. Poslanci nemali ďalšie návrhy použitia finančných prostriedkov vo výške 
550,06 EUR na kapitálové výdavky.  
Po ukončení rozpravy požiadala starostka obce poslancov o hlasovanie za schválenie výsledku 
hospodárenia obce Kovarce  -  záverečného účtu za rok 2011. 
Hlasovanie – „za“ 7 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo záverečný účet obce Kovarce za rok 2011. 
 
Starostka obce požiadala poslancov o hlasovanie za prerozdelenie výsledku hospodárenia obce 
Kovarce za rok 2011 vo výške 611,17  EUR, a to:  

d) 10 % - 61,11 EUR – preúčtovať do rezervného fondu obce Kovarce 



e) 90 % - 550,06 EUR – použiť na kapitálové výdavky – na výstavbu verejnej kanalizácie.   
Hlasovanie – „za“ 7 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo prerozdelenie výsledku hospodárenia obce Kovarce 
za rok 2011 v zmysle zákona NR SR č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej 
samosprávy: 

f) 10 % - 61,11 EUR preúčtovať do rezervného fondu obce Kovarce 
g) 90 % - 550,06 EUR použiť na kapitálové výdavky – na výstavbu verejnej kanalizácie. 

 
9. Správa hlavnej kontrolórky obce Kovarce z kontroly vykonanej na Obecnom úrade 
v Kovarciach 
Správu hlavnej kontrolórky o výsledku kontroly prenájmu nebytových priestorov – stavba s.č. 159, 
zdravotné stredisko Kovarce predniesla starostka obce. Správu o výsledku kontroly zaslala na 
obecný úrad hlavná kontrolórka obce e-mailovou poštou 28.6.2012. Materiál bol prekopírovaný 
a rozdaný poslancom obecného zastupiteľstva na začiatku rokovania OZ. Starostka obce Mgr. 
Helena Paučírová bližšie vysvetlila situáciu vo veci platenia resp.neplatenia a odpustenia platenia 
nájomného pre MUDr. Meskovú a MUDr. Mesku  za nebytové priestory v Zdravotnom stredisku 
v Kovarciach, ktorých sú nájomcami.  Dohody o neplatení nájomného z dôvodu vykonania 
rekonštrukčných prác v priestoroch ambulancií, ktorých nájomcami sú MUDr. Mekso a MUDr. 
Mesková boli spísané v minulosti, bývalou starostkou p. Zdenkou Davidovičovou. Nakoľko obec 
nemala originály dokladov o zakúpení materiálu, ktorý mal byť počas rekonštrukčných prác 
vymenený v priestoroch ambulancie všeobecného lekára MUDr. Meska a v ambulancii zubného 
lekára MUDr. Meskovej, hlavná kontrolórka obce vyzvala MUDr. Meska a MUDr. Meskovú  o ich 
predloženie.  Tieto doklady MUDr. Mesko a MUDr. Mesková následne predložili. Náklady, ktoré 
v minulosti MUDr. Meskovi a MUDr. Meskovej vznikli tým, že vymieňali okná, dvere, radiátory 
v ambulanciách im  postupne obec, ako vlastník nebytových priestorov, odpočítava postupne 
z nájomného. V minulosti ku koncu roka nebola nikdy vypočítaná suma vzájomných záväzkov 
a pohľadávok týkajúca sa postupného odpočítavania týchto nákladov.  
Právny zástupca obce JUDr.Peter Lukačka navrhol uzatvoriť nové zmluvy na prenájom nebytových 
priestorov, nakoľko cena nájmu za prenájom nebytových priestorov, vlastníkom ktorých je obec 
Kovarce je rozdielna (prenájom priestorov  Kaderníctva – cena nájmu 16,60 EUR/m2/rok  -  
prenájom nebytových priestorov zdravotného strediska – 8,30 EUR/m2/rok). Právny zástupca obce 
doporučil zjednotiť cenu nájmu za prenájom nebytových priestorov, vlastníkom ktorých je obec. 
Starostka obce Mgr.Helena Paučírová predložila poslancom tabuľku, v ktorej sú uvedené m2 plochy,  
za ktorú v zdravotnom stredisku jednotliví  nájomcovia platia nájom a skutočnú výmeru plochy, 
ktorú užívajú. 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie Správu hlavnej kontrolórky obce Kovarce 
z kontroly vykonanej na Obecnom úrade v Kovarciach. 
 
10. Správa hlavnej kontrolórky obce Kovarce z kontrolnej činnosti vykonanej v rozpočtových 
organizáciách zriadených obcou – Základná škola, Kovarce 164, Materská škola, Kovarce 450 
Starostka obce Mgr.Helena Paučírová predniesla Záznam o výsledku kontroly v Základnej škole, 
Kovarce 164 a Záznam o výsledku kontroly v Materskej škole, Kovarce 450, ktorú vykonala hlavná 
kontrolórka obce p.Jolana Globanová. Záznam o výsledku kontroly zaslala na obecný úrad hlavná 
kontrolórka obce e-mailovou poštou 28.6.2012. Materiál bol prekopírovaný a rozdaný poslancom 
obecného zastupiteľstva na začiatku rokovania OZ. 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie Správu hlavnej kontrolórky obce Kovarce 
z kontrolnej činnosti vykonanej v rozpočtových organizáciách zriadených obcou – Základná škola, 
Kovarce 164 a Materská škola, Kovarce 450. 
 
11. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Kovarce na II.polrok 2012 



Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Kovarce na II.polrok 2012 obdržal každý 
poslanec obecného zastupiteľstva. Poslanci nemali k uvedenému návrhu žiadne pripomienky ani 
návrhy. 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej 
kontrolórky obce Kovarce na II.polrok 2012. 
 
12. Zákon NR SR č.442/2002 Z.z. o verejných vodovodoch a verejných kanalizáciáých a VZN 
č.1/2011 O verejnej kanalizácii, o odvádzaní odpadovej vody verejnou kanalizáciou 
a o poplatku za odvádzanie odpadovej vody verejnou kanalizáciou  
Starostka obce Mgr.Helena Paučírová oboznámila poslancov o pracovnom stretnutí poslancov OZ 
so zástupcom prevádzkovateľa ČOV a verejnej kanalizácie – AQUAViTA PLUS, s.r.o., Žarnovica – 
Ing. Tatianou Herchlovou, ktoré sa uskutočnilo 23.5.2012. Predniesla poslancom  návrh „Záznamu 
z kontroly producenta odpadových vôd“, ktorý vypracovala Ing. Herchlová. Pracovného stretnutia 
so zástupkyňou prevádzkovateľa ČOV a VK sa zúčastnili iba traja poslanci – Ing. Čopík, Ing. 
Vinkler a p. Kapusta. Na pracovnom stretnutí bola prítomná aj hlavná kontrolórka obce p. 
Globanová. Informácie z pracovného stretnutia poskytol poslancom aj  poslanec Ing. Martin 
Vinkler. Starostka obce informovala poslancov o platení poplatku za odvádzanie odpadových vôd 
(stočné), o praktických skúsenostiach zástupkyne prevádzkovateľa Ing. Herchlovej o stanovení 
množstva odpadových vôd obcami, ktoré sú vlastníkmi verejnej kanalizácie a ČOV, ktoré ona 
prevádzkuje.   
Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie informáciu z pracovného stretnutia poslancov Obecného 
zastupiteľstva v Kovarciach so zástupcom prevádzkovateľa ČOV a verejnej kanalizácie obce 
Kovarce – AQUAViTA PLUS, s.r.o., Žarnovica – Ing.Tatianou Herchlovou, ktoré sa uskutočnilo dňa 
23.5.2012. 
Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie Návrh „Záznamu z kontroly producenta odpadových 
vôd“ vypracovaný prevádzkovateľom ČOV a verejnej kanalizácie obce Kovarce – AQUAViTA 
PLUS, spol. s.r.o., Žarnovica – Ing.Tatianou Herchlovou pre účely vykonania kontroly plnenia 
povinností producentov odpadových vôd. 
 
Starostka obce pre porovnanie uviedla stanovenie poplatkov za stočné v susedných obciach – 
v Oponiciach, Nitrianskej Strede. Taktiež vysvetlila prítomným, že na návrh zástupkyne 
prevádzkovateľa – Ing. Tatiany Herchlovej by mala byť vytvorená pracovná skupina, ktorej úlohou 
bude preverovať plnenie povinností producentov odpadových vôd v zmysle príslušných ustanovení 
§§ 23,25,26,27 a 29 zákona NR SR č. 442/2002 Z.z. o verejných vodovodoch a verejných 
kanalizáciách. 
Poslanec - Ing.Rudolf Kováčik sa informoval, či všetci napojení občania podpísali zmluvy. 
Starostka obce odpovedala, že ako boli občania prostredníctvom miestneho rozhlasu informovaní 
o tom, že budú vykonávané kontroly pripojenia, tak postupne prichádzajú na obecný úrad 
a oznamujú, že ich domácnosť je pripojená na verejnú kanalizáciu.  
Starostka obce požiadala prítomných o návrhy za členov komisie – pracovnej skupiny, ktorá bude 
mať za úlohu preverovať plnenie povinností producentov odpadových vôd. Poslanci navrhli: 
Ing.Andreja Čopíka, p.Jozefa Kapustu a Ing.Martina Vinklera.  Ďalej navrhli, aby členom pracovnej 
skupiny bola aj jeden pracovník obce Kovarce. 
Hlasovanie – „za“ 7 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje vytvorenie pracovnej skupiny na preverenie plnenia povinností 
producentov odpadových vôd v zmysle príslušných ustanovení §§ 23,25,26,27 a § 29 Zákona č. 
442/2002 Z.z. o verejných vodovodoch a verejných kanalizáciách v znení neskorších zmien: poslanci 
Ing. Andrej Čopík, p.Jozef Kapusta, Ing.Martin Vinkler a jeden pracovník obce Kovarce. 
Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie návrh „Poverenia“ pre pracovnú skupinu, ktorá bude 
vykonávať kontrolu plnenia povinností producentov odpadových vôd v obci Kovarce. 
 



Poslanci obecného zastupiteľstva  v rozprave navrhli, aby boli občania prostredníctvom obecného 
rozhlasu, obecných novín „Kovarský mesačník“   a obecnej web stránky informovaní o vytvorení 
pracovnej skupiny a o začatí vykonávania kontrol plnenia povinností producentov odpadových vôd.  
Taktiež navrhli, aby občania boli oboznámení s tým, že kto z občanov  ešte neoznámil na obecnom 
úrade, že má domácnosť pripojenú na verejnú kanalizáciu  a vypúšťa odpadové vody do kanalizácie 
bez ohlásenia, má možnosť túto skutočnosť oznámiť do 31.7.2012 bez finančného postihu. Po tomto 
termíne bude obec Kovarce postupovať v súlade s §§ 25 a 40 zákona č. 442/2002 Z.z. o verejných 
vodovodoch a verejných kanalizáciách v znení neskorších zmien a VZN č. 1/2011 O verejnej 
kanalizácii, o odvádzaní odpadovej vody verejnou kanalizáciou a o poplatku za odvádzanie 
a čistenie odpadovej vody verejnou kanalizáciou. 
Poslanec Oto Vrbjar sa informoval, čo bude s tými občanmi, ktorí neumožnia vstup na ich pozemok. 
Starostka obce uvidla, že obec týchto občanov nahlási na Obvodný úrad životného prostredia 
Topoľčany vo veci ďalšieho riešenia. 
Poslanec Ing.Martin Vinkler navrhol aj zverejniť sankcie pre občanov, ktorí neumožnia vstup do 
domácnosti. 
Poslanec Ing.Rudolf Kováčik sa informoval vo veci budovania kanalizácie na Nitrianskej ulici.  
Starostka obce mu odpovedala, že v tomto roku neboli obci pridelené finančné prostriedky 
z Environmentálneho fondu na ďalšie budovanie kanalizácie, obec bude podávať novú žiadosť do 
konca októbra 2012. V tej časti, kde on býva a na ktorú sa on informuje je v štádiu vybavovania 
zmena v projektovej dokumentácii, nakoľko v pôvodnej PD je naplánovaných veľa pretlakov cez 
cestu II. triedy, s čím nesúhlasí súčasný vlastník komunikácie – NSK. V chodníku  pred 
predzáhradkami rodinných domov sú zase umiestnené inžinierske siete – voda, plyn, 
telekomunikačné vedenie a každá z týchto organizácii žiada dodržať ochranné pásmo pre ich 
vedenie. V zmene projektovej dokumentácie je verejná kanalizácia, ktorá tu má byť budovaná 
zakreslená tak, že bude potrebné umiestniť  združené kanalizačné prípojky v súkromných 
pozemkoch občanov a k tomu bude potrebné mať uzatvorené zmluvy o zriadení vecného bremena. 
Bez týchto zmlúv nemôže Obvodný úrad životného prostredia v Topoľčanoch povoliť túto zmenu 
umiestnenia verejnej kanalizácie.  
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach uložilo členom pracovnej skupiny na preverenie plnenia 
povinností producentov odpadových vôd vykonávať kontroly od 1.8.2012. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach uložilo Obecnému úradu v Kovarciach oznámiť občanom obce 
Kovarce vytvorenie pracovnej skupiny na vykonávanie kontrol plnenia povinností producentov 
odpadových vôd a termín začatia jej činnosti od 1.8.2012 vyhlásením v miestnom rozhlase 
a zverejnením v obecných novinách „Kovarský mesačník“ a na webovej stránke obce Kovarce. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach uložilo Obecnému úradu v Kovarciach prostredníctvom 
miestneho rozhlasu vyzvať občanov, ktorí majú pripojenú domácnosť na verejnú kanalizáciu 
a doteraz túto skutočnosť neoznámili na obecnom úrade, aby tak urobili v termíne do 31.7.2012. Po 
tomto termíne bude obec Kovarce postupovať v súlade s §§ 25 a 40 zákona č. 442/2002 Z.z. 
o verejných vodovodoch  a verejných kanalizáciách v znení neskorších zmiena a VZBN č. 1/2011 
O verejnej kanalizácii, o odvádzaní odpadovej vody verejnou kanalizáciou a o poplatku za 
odvádzanie a čistenie odpadovej vody verejnou kanalizáciou. 
 
13. Zákon SNR č.138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov – časť 
III.Hospodárenie s majetkom obce – návrh ročného nájomného za prenájom nebytových 
priestorov vo vlastníctve obce Kovarce. 
S týmto bodom programu boli už poslanci oboznámení v bode 9. Poslanec Ing.Martin Vinkler 
uviedol, že o tomto bode programu sa poslanci zaoberali aj na pracovnom stretnutí dňa 23.5.2012. 
Poslanec Ing.Rudolf Kovačik – nesúhlasí s tým, aby bola výška  nájomného rovnaká pre všetky 
subjekty v obci, nakoľko lekár je na inej úrovni, stará sa o zdravie človeka, aby obec nezostala bez 
lekára, ako to bolo v prípade MUDr.Takáčovej. 
Starostka obce – uviedla, že keď kontrolórka obce oslovila MUDr. Viktora Meska, vo veci 
zaplatenia nájmu za prenájom nebytových priestorov od 1.1.2012, nakoľko mu do odpočítateľných 



položiek z rekonštrukcie priestorov ambulancie boli započítané aj náklady na radiátory, ktoré boli 
vymenené v ambulancii zubného lekára,  ten sa vyjadril, že nie je problém aby to zaplatil. Starostka 
obce predniesla pre porovnanie ceny nájomného v iných obciach a mestách. Predniesla výšku 
nájomného za m2 v jednotlivých prenajímaných nebytových priestoroch, vlastníkom ktorých je obec 
Kovarce  – kaderníctvo, pedikúra, predajňa p.Kostolánskeho, zdravotné stredisko, kde výška nájmu 
je rozdielna. 
Poslanec p.Marián Patrovič – navrhol zjednotiť výšku nájmu vo všetkých prenajatých priestoroch, 
hoci sú lekári špecifickí. 
Poslanec Ing.Rudolf Kováčik oponoval, že aj robotník nemá rovnaký plat ako úradník, taktiež 
poukázal na zlé vzťahy medzi obecným zastupiteľstvom, starostkou a lekármi. 
Starostka obce vysvetlila dôvody a spôsob odchodu detskej lekárky MUDr.Takáčovej, ktorá  najskôr 
žiadala o zníženie počtu ordinačných hodín a dní v zdravotnom stredisku Kovarce, aby mohla 
poskytovať primárnu zdravotnú starostlivosť pre deti a dorast aj v Ludaniciach, nakoľko tam 
odkúpila zdravotnú  agendu. Starostka obce s tým nesúhlasila, nakoľko žiadala znížiť ordinačné dni 
z piatich na tri – pondelok, streda a piatok od 13.00-15.00 hod. O tom starostka obce už informovala 
poslancov v čase, keď to MUDr. Takáčová žiadala a podala k tomu aj zamietavé stanovisko na NSK 
– odbor zdravotníctva MUDr. Ševčíkovi, čo zdôvodnila aj tým, že do tohto zdravotného strediska 
dochádzajú aj rodičia s deťmi zo susedných obcí Oponice, Súlovce, Čeľadince a Nitrianska Streda. 
O tom, že sa v Kovarciach ruší zdravotný obvod pre detského lekára MUDr. Takáčová informovala 
obec až 30.8.2011 s tým, že od 2.9.2011 bude poskytovať primárnu zdravotnú starostlivosť pre deti 
a dorast iba v Ludaniciach. O zrušení zdravotnej ambulancie neboli informovaní ani občania 
v susedných obciach.  
Poslanec p.Peter Sivák – súhlasí, aby lekári platili v nájomnom aj za priestory čakárne, sociálnych 
zariadení a  za ostatné užívané priestory. 
Starostka obce predniesla podmienky, ktoré musia spĺňať poskytovatelia zdravotnej starostlivosti – 
výmera v m2 ambulancie lekára, zdravotnej sestry, čakárne, sociálnych zariadení, dennej miestnosti. 
Doteraz lekári platili nájom iba za výmeru m2 ambulancií, za priestory čakárni, sociálnych zariadení 
neplatili.  
Poslanec Ing.Martin Vinkler – predniesol VZN obce Topoľčianky, ktorým táto obec stanovuje cenu 
za prenájom nebytových priestorov. Ďalej uviedol,  že  na pracovnom stretnutí poslancov obecného 
zastupiteľstva navrhli poslanci výšku nájmu 15,00 EUR/m2/rok prenajatej plochy pre prevádzku 
kaderníctva, pedikúry, predajňu p. Kostolánskeho a 30,00 EUR/m2/rok prenajatej plochy  za 
priestory v zdravotnom stredisku. 
p.Marián Patrovič – upozornil, že treba zapracovať do zmlúv, čo sa bude refundovať a či sa aj bude 
niečo refundovať. 
Starostka obce oznámila, že obec má vypracovaný predbežný návrh zmlúv, ktorý vypracoval právny 
zástupca obce JUDr.Lukačka, treba doplniť bližšie podmienky, ako sa bude v zdravotnom stredisku 
platiť za priestory čakárne a sociálneho zariadenia, ako budú tieto plochy prerozdelené medzi 
všetkých lekárov, ktorí ich užívajú. 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie informáciu starostky obce o rôznych výške  
ročného nájomného za m2 prenajatej plochy   nebytových priestorov,  vlastníkom ktorých  je obec 
Kovarce. 
 
Po rozprave požiadala starostka obce poslancov obecného zastupiteľstva  o hlasovanie za stanovenie 
jednotnej ceny za prenájom nebytových priestorov, vlastníkom ktorých je obec Kovarce, a to vo 
výške 15,00 EUR/m2/rok: 
Hlasovanie – „za“ 7 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo cenu za prenájom m2 plochy nebytových priestorov 
pre účely vykonávania podnikateľskej činnosti vo výške 15,00 EUR/rok. 
 
Starostka obce požiadala poslancov o hlasovanie za schválenie podmienok pre vykonávanie 
stavebných úprav v prenajatých nebytových priestoroch:  



1. Stavebné úpravy v prenajatých nebytových priestoroch môže vykonávať nájomca iba na 
základe písomného súhlasu prenajímateľa – obce Kovarce. 

2. Stavebné úpravy v prenajatých priestoroch bude vykonávať nájomca na vlastné náklady 
bez nároku na refundáciu. 

Hlasovanie – „za“ 7 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo podmienky pre vykonávanie stavebných úprav 
v prenajatých nebytových priestoroch: 

a) Stavebné úpravy v prenajatých nebytových priestoroch môže vykonávať nájomca iba na 
základe písomného súhlasu prenajímateľa – obce Kovarce. 

b) Stavebné úpravy v prenajatých priestoroch bude vykonávať nájomca na vlastné náklady 
bez nároku na refundáciu. 

Obecné zastupiteľstvo doporučilo  starostke obce Mgr.Helene Paučírovej pripraviť návrh nových 
nájomných zmlúv, starostka požiadala o hlasovanie:  
Hlasovanie – „za“ 7 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach doporučilo starostke obce Mgr.Helene Paučírovej pripraviť 
návrh nových nájomných zmlúv na prenájom nebytových priestorov. 
 
14. Oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov podľa ústavného zákona 
č.357/2004 Z.z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov 
v znení ústavného zákona č.545/2005 Z.z. za kalendárny rok 2011 k 31.marcu 2012. 
Zápisnicu zo zasadnutia komisie na ochranu verejného záujmu  o podaných majetkových 
priznaniach verejných funkcionárov za kalendárny rok 2011 k 31.marcu 2012 predniesol predseda 
komisie p.Oto Vrbjar. 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie správu Komisie na ochranu verejného 
záujmu pri Obecnom zastupiteľstve v Kovarciach o podaných majetkových priznaniach verejných 
funkcionárov(starostka obce Kovarce, hlavná kontrolórka obce Kovarce, riaditeľka ZŠ Kovarce, 
riaditeľka MŠ Kovarce) za kalendárny rok 2011 k 31.marcu 2012. 
 
15. Prerokovanie návrhu kronikárskeho zápisu za rok 2011 vypracovaného kronikárkou obce 
PhDr.Irenou Grácovou 
Návrh kronikárskeho zápisu za rok 2011 obdržal každý poslanec. Starostka obce navrhla poslancom 
aj z dôvodu neprítomnosti kronikárky obce PhDr.Ireny Grácovej, pripraviť si pripomienky k návrhu 
a odložiť tento bod na ďalšie zasadnutie obecného zastupiteľstva. Obecné zastupiteľstvo 
v Kovarciach súhlasilo. 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach odložilo prerokovanie návrhu kronikárskeho zápisu za rok 2011 
vypracovaný kronikárkou obce Kovarce PhDr.Irenou Grácovou na najbližšie zasadnutie Obecného 
zastupiteľstva v Kovarciach  za prítomnosti PhDr. Ireny Grácovej, kronikárky obce Kovarce. 
 
16. Rôzne, diskusia 
A) Nový softvér – informačný systém IIS MIS a súvisiace práce a služby pre inštaláciu, 
konverzie, školenia a servis pre Komplexný informačný systém 
Starostka obce Mgr.Helena Paučírová oboznámila poslancov obecného zastupiteľstva s tým, že 
doteraz používaný softvér obce aj na základe upozornenia auditóra Ing. Adamkoviča  už nie je 
dostatočný, zdržuje prácu pracovníčok, pokladňa obce sa robí ešte písomnou formou a potom sa 
prácne musí zaúčtovať do programu účtovníctva. Pri archivácii dokladov obce  v Okresnom archíve 
Topoľčany pracovníčka archívu Mgr. Grežďová upozornila tiež na to, že registratúra sa už má robiť 
cez program v počítači a nie prostredníctvom knihy došlej a odoslanej pošty. Starostka obce 
zisťovala v spoločnosti KEO Veľký Krtíš, od ktorej má doterajší softvér obec, či budú tento 
prepracovávať aj v súvislosti s tým, že od 1.1.2013 musí byť vypracovaný jeden platobný výmer na 
všetky dane a poplatky, ktoré občan bude uhrádzať. Pracovník spoločnosti ju informoval, že nemá 



a nemá ani informáciu o tom, že by spoločnosť program inovovala. Preto starostka obce hľadala 
spoločnosť, ktorá by mohla zabezpečiť pre obec softvér, v ktorom by boli zahrnuté všetky potrebné 
agendy – ekonomika, účtovníctvo, majetok, evidencia obyvateľov, mzdy, registratúra. Spoločnosť 
VEMA, v programe ktorej robí pracovníčka obce p. Kováčiková mzdy pre ZŠ a MŠ nemá 
k dispozícii všetky potrebné okruhy. Pani Jolana Globanová, hlavná kontrolórka obce, ktorá robí aj 
hlavnú kontrolórku obce Jacovce informovala starostku, že  softvér, ktorí zodpovedá potrebným 
požiadavkám  používajú na obecnom úrade v Jacovciach a poskytla im ho spoločnosť A.V.I.S. 
Bratislava. Starostka obce ich oslovila a na základe toho jej  riaditeľ tejto spoločnosti  poskytol 
potrebné informácie, cenovú ponuku na softvér, ktorý obsahuje všetky potrebné okruhy i na server 
a návrh Zmluvy o dielo na dodávku tovaru a služieb predmetom ktorej je dodávka tovaru – softvér – 
informačný systém IIS MIS a súvisiace práce a služby pre inštaláciu, konverzie, školenia a servis 
pre Komplexný informačný systém objednávateľa.  
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie informáciu starostky obce o návrhu 
„Zmluvy o dielo na dodávku tovaru a služieb uzatvorená podľa § 536 a nasl.Obchodného zákonníka 
zákon č.513/1991 Zb. v znení neskorších predpisov“ predmetom ktorej je dodávka tovaru – softvér – 
informačný systém IIS MIS a súvisiace práce a služby pre inštaláciu, konverzie, školenia a servis pre 
Komplexný informačný systém objednávateľa. 
 
Starostka obce požiadala poslancov  o hlasovanie za schválenie uzatvorenia „Zmluvy o dielo na 
dodávku tovaru a služieb uzatvorenú podľa § 536 a nasl. Obchodného zákonníka zákon č.513/1991 
Zb. v znení neskorších predpisov“ predmetom ktorej je dodávka tovaru – softvér – informačný 
systém IIS MIS a súvisiace práce a služby pre inštaláciu, konverzie, školenia a servis pre 
Komplexný informačný systém objednávateľa so zhotoviteľom A.V.I.S. – International Software: 
Hlasovanie – „za“ 7 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo uzatvorenie _“Zmluvy o dielo na dodávku tovaru 
a služieb uzatvorenú podľa § 536 a nasl. Obchodného zákonníka zákon č.513/1991 Zb. v znení 
neskorších predpisov“ predmetom ktorej je dodávka tovaru – softvér – informačný systém IIS MIS 
a súvisiace práce a služby pre inštaláciu, konverzie, školenia a servis pre Komplexný informačný 
systém objednávateľa so zhotoviteľom A.V.I.S. – International Software. 
 
B) Žiadosť p.Mariána Sajku a manželky Martiny – predĺženie doby nájmu 
Starostka obce predniesla žiadosť p.Mariána Sajku a manželky Martiny, nájomcov bytu č.6 
v bytovom dome č.544 o predĺženie doby nájmu. Oznámila, že doteraz mali uzatvorenú nájomnú 
zmluvu na dobu jedného roka – do 30.6.2012. 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie žiadosť p.Mariána Sajku a manželky 
Martiny, nájomcov bytu č.6 v bytovom dome č.544 o predĺženie doby nájmu. 
Starostka obce Mgr.Helena Paučírová požiadala poslancov  o schválenie predĺženia zmluvy o nájme 
bytových priestorov pre nájomcov bytu č.6 v bytovom dome č.544 p.Mariána Sajku a manželku 
Martinu na dobu troch rokov, t.j. od 1.7.2012 do 30.6.2015: 
Hlasovanie – „za“ 7 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo predĺženie zmluvy o nájme bytových priestorov pre 
nájomcov bytu č.6 v bytovom dome č.544 p.Mariána Sajku a manželku Martinu na dobu troch 
rokov, t.j. od 1.7.2012 do 30.6.2015. 
 
C) Žiadosť p.Jaroslava Bizoňa – predĺženie doby nájmu 
Starostka obce predniesla žiadosť p.Jaroslava Bizoňa, nájomcu bytu č.4 v bytovom dome č.544 
o predĺženie doby nájmu.  
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie žiadosť p.Jaroslava Bizoňa, nájomcu bytu 
č.4 v bytovom dome č.544 o predĺženie doby nájmu. 



Starostka obce Mgr.Helena Paučírová požiadala poslancov  o schválenie predĺženia zmluvy o nájme 
bytových priestorov pre nájomcu bytu č.4 v bytovom dome č.544 p.Jaroslava Bizoňa na dobu troch 
rokov, t.j. od 1.8.2012 do 31.7.2015: 
Hlasovanie – „za“ 7 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach schválilo predĺženie zmluvy o nájme bytu č.4 v bytovom dome 
č.544 p.Jaroslava Bizoňa na dobu troch rokov, t.j. od 1.8.2012 do 31.7.2015. 
 
D) Žiadosť MUDr.Viktora Mesku – stavebné úpravy v stavbe súp.č.159 Zdravotné stredisko 
Starostka obce predniesla ohlásenie stavebných úprav v stavbe súp.č.159 - Zdravotné stredisko. 
Ohlasovateľom stavebných úprav je MUDr. Viktor Mesko, praktický lekár pre dospelých Kovarce, 
ktorý je nájomcom časti priestorov v tejto stavbe.  Poslancom obecného zastupiteľstva bol 
k nahliadnutiu predložený pôdorys a nákres stavebných úprav a stavebných prác v stavbe 
Zdravotného strediska súp.č.159 v k.ú.Kovarce parc.č.1/3. 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie ohlásenie stavebných úprav v stavbe 
postavenej v k.ú.Kovarce na parc.č.1/3, s.č.159 – zdravotné stredisko, ohlasovateľ MUDr.Viktor 
Mesko. 
 
Starostka obce požiadala poslancov o vyjadrenie k navrhovaným úpravám v stavbe s.č. 159 – 
zdravotné stredisko. Poslanci súhlasili s vykonaním stavebných úprav tak, ako je to navrhnuté 
v ohlásení.  
Súčasne určili podmienky, za ktorých môžu byť stavebné úpravy vykonané: 
– stavebné úpravy  pozostávajúce z montáže vnútorných deliacich priečok zo sadrokartónu 
oddeľujúce čakáreň všeobecného lekára od ambulancie stomatológa zrealizuje ohlasovateľ – MUDr. 
Viktor Mesko na vlastné  finančné náklady bez nároku na refundáciu. 
Starostka obce Mgr.Helena Paučírová požiadala poslancov o hlasovanie za odsúhlasenie vykonania 
stavebných úprav  a o určenie podmienok pre vykonanie stavebných úprav v stavbe s.č. 159 – 
budova zdravotného strediska,  k.ú.Kovarce, parc.č.1/3  pozostávajúcich z montáže vnútorných 
deliacich priečok zo sadrokartónu oddeľujúcich čakáreň všeobecného lekára od ambulancie 
stomatológa.  
Hlasovanie – „za“ 7 poslancov  
                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach súhlasilo s vykonaním ohlásených stavebných úprav v stavbe 
s.č. 159 – budova zdravotného strediska, k.ú.Kovarce, parc.č.1/3 pozostávajúcich z montáže 
vnútorných deliacich priečok zo sadrokartónu oddeľujúcich čakáreň všeobecného lekára od 
ambulancie stomatológa. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach určilo podmienky pre vykonanie stavebných úprav: Ohlasovateľ 
– MUDr. Viktor Mesko zrealizuje stavebné úpravy  v stavbe s.č. 159 – budova zdravotného 
strediska, k.ú. Kovarce, parc. č. 1/3,  pozostávajúce  z montáže vnútorných deliacich priečok zo 
sadrokartónu oddeľujúce  čakáreň všeobecného lekára od ambulancie stomatológa na vlastné 
finančné náklady  bez nároku na refundáciu. 
 
E) Preúčtovanie finančných prostriedkov z fondu opráv na spoločné časti v  bytových domoch 
s.č. 543 a s.č. 544 do fondu opráv na byty v bytových domoch s.č. 543 a s.č. 544 
Starostka obce Mgr.Helena Paučírová informovala poslancov o potrebe vykonať v bytoch 
nájomných domov s.č. 543 a s.č. 544 udržiavacie práce na kotloch väčšieho rozmeru – výmenu 
výmenníkov na teplú vodu. Nakoľko vo fondoch na opravu bytov nie je dostatočné množstvo 
finančných prostriedkov (tieto boli už čerpané na výmenu batérii, rod. Hrobáreková mala poškodenú 
elektroniku na kotly) požiadala obecné zastupiteľstvo o súhlas s preúčtovaním finančných 
prostriedkov z fondu opráv na spoločné časti pre bytové domy s.č.543 a 544 do fondu opráv na 
jednotlivé byty, a to vo výške 150,00 EUR na jeden byt.  



Starostka obce otvorila rozpravu k predloženej žiadosti. Poslanci nemali žiadne pripomienky, 
starostka  obce požiadala poslancov o hlasovanie za odsúhlasenie preúčtovania finančných 
prostriedkov z fondu opráv na spoločné časti v bytových domoch s.č. 543 a s.č. 544 do fondu opráv 
na byty v bytových domoch s.č. 543 a s.č. 544 vo výške 150,00 EUR/byt. 
 
Hlasovanie -  
„za“ 6 poslancov  (poznámka: p.Peter Sivák odišiel z rokovania OZ o 21.10 hod.) 
„proti“ – 0 poslancov  
„zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach súhlasilo s  preúčtovaním finančných prostriedkov z fondu 
opráv na spoločné časti v bytových domoch s.č. 543 a s.č. 544 do fondu opráv na byty v bytových 
domoch s.č. 543 a s.č. 544 vo výške 150,00 EUR/byt. 
 
F) Žiadosť p.Ota Cibulu, Kovarce č.77 o rekonštrukciu prístupovej cesty s chodníkom 
Starostka obce Mgr.Helena Paučírová predniesla žiadosť p.Ota Cibulu o rekonštrukciu prístupovej 
cesty s chodníkom pred jeho rodinným domom súp.č.77 a na verejnom priestranstve, na ktorom sa 
nachádza autobusová zástavka.  
Starostka obce vysvetlila, že v minulosti pri výstavbe verejnej kanalizácie v tejto časti obce boli 
odstránené betónové kocky, ktoré zabezpečovali odvod povrchovej vody do zberných šácht. 
Nakoľko sa tieto betónové kocky nezachovali a zberné šachty boli poškodené,  voda v čase 
prívalových dažďov steká na chodník. Obec nemá rekonštrukciu tejto časti chodníka pre rok 2012 
zahrnutú v rozpočte  - v jeho výdavkovej časti a v rozpočte nie je taká položka vo výdavkovej časti, 
z ktorej by bolo možné preúčtovať a začať s rekonštrukciou chodníka. Starostka obce v tomto bode 
informovala poslancov, že ústnu požiadavku o opravu chodníka v tejto časti obce jej už predložil aj 
p. Lisý, ktorého manželka je vlastníčkou nehnuteľnosti – rodinného domu s.č. 67. Podľa jej názoru 
by sa mal chodník opravovať ako celok, t.j. od začiatku a nie iba po častiach v strede. Na to, aby sa 
v tejto časti zabezpečil odtok povrchovej vody by bolo potrebné zakúpiť také betónové kocky, ako 
tam boli pôvodne umiestnené a osadiť zberné šachty. Na to však obec v súčasnosti nemá finančné 
prostriedky. Z tej časti obce, v ktorej sa budovala verejná kanalizácia v roku 2011 boli betónové 
kocky odložené a nachádzajú sa na dvore pri miestnej knižnici. Ani zberné šachty neboli poškodené. 
Sú v nich poškodené zberné koše, ktoré sú hrdzavé, o čom informovala aj RSÚC Topoľčany. 
Dostala však zamietavé stanovisko, že v súčasnosti nemajú finančné prostriedky na kúpu nových.   
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie žiadosť p.Ota Cibulu, Kovarce č.77 
o rekonštrukciu prístupovej cesty s chodníkom. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach skonštatovalo, že rekonštrukciu predmetného chodníka nemá 
obec Kovarce rozpočtovanú vo výdavkovej časti rozpočtu – kapitálové výdavky pre rok 2012. 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach skonštatovalo, že rekonštrukciu predmetného chodníka bude 
obec Kovarce realizovať postupne podľa výšky finančných prostriedkov, ktoré bude mať obec 
k dispozícii. 
 
G) GP č.223-004/2012 na oddelenie pozemku p.č.33/63 z pozemku par.č.33/1 a na oddelenie 
pozemku p.č.36/3 z parc.č.36/2 vypracovanom Geodéziou Bratislava a.s., prevádzka 223 
J.Vuruma 1, Nitra  
Starostka obce Mgr.Helena Paučírová predložila poslancom 2 ks overenej kópie GP č. 223-004/2012 
na oddelenie pozemku p.č. 33/63  z pozemku parc. č. 33/1 a na oddelenie pozemku p.č. 36/3 z parc. 
č. 36/2, ktorý vyhotovila Geodézia Bratislava a.s., prevádzka 223 J. Vurumu 1, Nitra, objednávateľ 
GP: p. Viliam Bucha a manž. Kamila rod. Marunová, Kovarce. Parcely č. 33/63 a 36/3 boli oddelené 
z parciel, vlastníkom ktorých je obec Kovarce a ktoré sú riadne zapísané na LV č. 713. 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie informáciu o vypracovanom  GP č.223-
004/2012 na oddelenie pozemku p.č.33/63 z pozemku par.č.33/1 a na oddelenie pozemku p.č.36/3 
z parc.č.36/2 vypracovanom Geodéziou Bratislava a.s., prevádzka 223 J.Vuruma 1, Nitra, 
objednávateľom ktorého sú p. Viliam Bucha a manž. Kamila rod. Marunová, Kovarce. 
 



H) Magdaléna Moravčíková – osobná žiadosť o zabezpečenie sprístupnenia časti murovaného 
oplotenia ich nehnuteľnosti  
Starostka obce Mgr.Helena Paučírová predniesla osobnú žiadosť p.Magdalény Moravčíkovej, ktorá 
spolu s manželom Štefanom Moravčíkom žiada o vykonanie udržiavacích prác na stavbe – garáž bez 
s.č. vo vlastníctve obce Kovarce, ktorá je v užívaní ZO SZZ Kovarce a o zabezpečenie sprístupnenia 
časti murovaného oplotenia nehnuteľnosti – pozemku parc.č.3/3, ktorá sa nachádza vedľa 
parc.č.21/6, ktorej vlastníkom je obec Kovarce. Starostka obce ďalej uviedla, že podľa vyjadrenia p. 
Moravčíkovej sa jedná  z ich strany o niekoľkoročnú požiadavku, nakoľko strecha na budove garáže 
je v zlom stave, voda z nej steká priamo na ich oplotenie, čím ho znehodnocuje, rýna umiestnená 
pod strechou garáže neplní svoj účel.  
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie osobnú žiadosť p.Magdalény Moravčíkovej 
o vykonanie udržiavacích prác na stavbe – garáž bez s.č. vo vlastníctve obce Kovarce, postavená na 
parc. č. 21/6, v užívaní ZO SZZ Kovarce a o sprístupnenie časti murovaného oplotenia 
nehnuteľnosti parc. č. 3/3, vlastníkom ktorej je p. Štefan Moravčík a manž. Magdaléna, za účelom 
vykonania udržiavacích prác na murovanom oplotení nachádzajúcom sa vedľa nehnuteľnosti – 
pozemok parc. č. 21/6 – zastav. plochy a nádvoria, na ktorom je postavená stavba – garáž bez 
súpisného čísla, vlastníkom ktorej je obec Kovarce, v užívaní ZO SZZ Kovarce. 
 
Starostka obce otvorila rozpravu k predloženej osobnej žiadosti p. Moravčíkovej o vykonanie 
udržiavacích prác na stavbe – garáž bez súpisného čísla vo vlastníctve obce Kovarce, v užívaní ZO 
SZZ Kovarce a o sprístupnenie časti murovaného oplotenia nehnuteľnosti parc.č. 3/3, vlastníkom 
ktorej je p. Štefan Moravčík a manželka Magdaléna. 
Starostka obce uviedla, že po predloženej osobnej žiadosti p. Moravčíkovej vyzvala p. Štefana 
Hajnoviča, predsedu ZO SZZ Kovarce k stretnutiu. Stretnutia sa zúčastnili členovia výboru ZO SZZ 
Kovarce -  p. Hajnovič, p. Ďurík, p. Čitarský, p. Kováčik. Zo stretnutia vzišiel  návrh budovu zúžiť, 
dať dole krytinu, latovanie a podľa zisteného stavu vykonať udržiavacie práce. Členovia výboru ZO 
SZZ Kovarce prisľúbili pomoc pri prácach a požiadali obec o poskytnutie materiálu – nových lát na 
strechu, cementovú hmotu na murovanie, tehlu a pod. Zúžením stavby garáže by sa zabezpečil aj 
prístup k oploteniu pre p. Moravčíka, ktorá chce na ňom tiež zrealizovať  udržiavacie práce. 
Poslanci súhlasili s predloženým návrhom – poskytnúť potrebný materiál potrebný na udržiavacie 
práce garáže bez s.č. v užívaní ZO SZZ Kovarce s tým, že užívateľ poskytne pomoc pri prácach.  
Starostka obce požiadala poslancov o hlasovanie za súhlas na vykonanie potrebných udržiavacích 
prác na stavbe – garáž bez s.č. v k.ú. Kovarce na parc. č. 21/6, vlastníkom ktorej je obec Kovarce, za 
pomoci užívateľa ZO SZZ Kovarce. 
Hlasovanie - „za“ 6 poslancov   
                      „proti“ – 0 poslancov  
                      „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach súhlasilo s vykonaním potrebných  udržiavacích prác na stavbe 
– garáž bez s.č. v k.ú. Kovarce na parc. č. 21/6, vlastníkom ktorej je obec Kovarce, za pomoci 
užívateľa  ZO SZZ Kovarce. 
 
CH) Žiadosť KST Tribeč Kovarce o pridelenie priestorov do užívania klubu – priestory 
bývalej knižnice v Kultúrnom dome Kovarce 
Starostka obce Mgr.Helena Paučírová prečítala  žiadosť KST Tríbeč  Kovarce o prenájom priestorov 
bývalej knižnice na druhom poschodí kultúrneho domu. Uvedenú miestnosť by členovia klubu 
využívali pre činnosť klubu – organizovanie schôdzí a na uloženie turistického materiálu.  
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie žiadosť KST Tríbeč Kovarce o pridelenie 
priestorov do užívania klubu – priestory bývalej knižnice v Kultúrnom dome Kovarce  
 
Starostka obce otvorila rozpravu k predloženej žiadosti. Poslanci súhlasili so žiadosťou KST Tríbeč 
Kovarce.  
Starostka obce požiadala poslancov  o hlasovanie za bezplatný prenájom nebytových priestorov v 
stavbe – Kultúrny dom s.č. 461, Kovarce, postavený na parc. č. 21/2, III. nadzemné podlažie 
o celkovej výmere 27,70 m2 pre nájomcu KST Tríbeč Kovarce. 



Hlasovanie - „za“ 6 poslancov   
                      „proti“ – 0 poslancov  
                      „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach súhlasilo s bezplatným prenájmom  nebytových priestorov v  
stavbe – Kultúrny dom s.č. 461, Kovarce, postavený na parc. č. 21/2, III. nadzemné podlažie 
o celkovej výmere 27,70 m2 pre nájomcu KST Tríbeč Kovarce. 
 
I) KST Tríbeč Kovarce - žiadosť o poskytnutie finančnej pomoci vo výške 510,00 EUR  na 
činnosť  klubu 
Starostka obce Mgr.Helena Paučírová prečítala  žiadosť KST Tríbeč  Kovarce o poskytnutie 
finančnej pomoci vo výške 510,00 EUR, ktorú by členovia klubu použili na činnosť klubu – 
poplatok za web stránku klubu,  nákup kancelárskych potrieb, založenie kroniky, nákup 
horolezeckých potrieb (stan, lano, skoby, friendy). 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie žiadosť KST Tríbeč Kovarce o pridelenie 
finančnej pomoci vo výške 510,00 EUR.  
 
Starostka obce otvorila rozpravu k predloženej žiadosti KST Tríbeč Kovarce o poskytnutie finančnej 
pomoci vo výške 510,00 EUR. 
Poslanci v rozprave vyjadrili nesúhlas s poskytnutím finančnej pomoci pre KST Tríbeč Kovarce na 
ten účel ako bol uvedený v žiadosti – horolezecké potreby. 
Starostka obce požiadala poslancov o hlasovanie za poskytnutie finančnej pomoci pre KST Tríbeč 
Kovarce na účely uvedené v žiadosti. 
Hlasovanie - „za“ 0 poslancov   
                      „proti“ – 6 poslancov  
                      „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach nesúhlasilo s poskytnutím finančných pomoci  pre KST Tríbeč 
Kovarce. 
 
J) Rozsudok Krajského súdu v Nitre 
Starostka obce informovala poslancov o právoplatnom Rozsudku Krajského súdu v Nitre zo dňa 
7.6.2012 v právnej veci navrhovateľky:  p.  Zdenka Lukáčiková, IČO: 43445705, s miestom podnikania 
Kovarce 326, zastúpená  advokátom JUDr.Pavlom Gráčikom, so sídlom Farská 10, Nitra, proti 
odporcovi: Obec  Kovarce, zastúpený  advokátom JUDr. Petrom Lukáčkom, so sídlom Februárová 1608 
5/A, Partizánske o zaplatenie 2.207,39 EUR s príslušenstvom, ktorým odvolací súd potvrdil 
rozsudok Okresného súdu Topoľčany zo dňa 26.3.2012 a návrh navrhovateľky p. Zdenky 
Lukáčikovej o zaplatenie 2.207,39 EUR zamietol. Rozsudkom Krajského súdu v Nitre sa ukončil 
súdny spor, ktorý trval od roku 2009. 
Obecné zastupiteľstvo v Kovarciach zobralo na vedomie informáciu starostky obce o právoplatnom 
Rozsudku Krajského súdu v Nitre zo dňa 7.6.2012 v právnej veci navrhovateľky:   
p.  Zdenka Lukáčiková, IČO: 43445705, s miestom podnikania Kovarce 326, zastúpená  advokátom 
JUDr.Pavlom Gráčikom, so sídlom Farská 10, Nitra, proti odporcovi: Obec  Kovarce, zastúpený  
advokátom JUDr. Petrom Lukáčkom, so sídlom Februárová 1608  5/A, Partizánske o zaplatenie 2.207,39 
EUR s príslušenstvom, ktorým odvolací súd potvrdil rozsudok Okresného súdu Topoľčany zo dňa 
26.3.2012 a návrh navrhovateľky p. Zdenky Lukáčikovej o zaplatenie 2.207,39 EUR zamietol. 
 
Poslanec Ing.Rudolf Kováčik – sa informoval, čo bude s finančnými prostriedkami 1.200.000,- Sk, 
ktoré obec musela zaplatiť za nedodržanie podmienok v projekte.  Starostka obce mu odpovedala, že 
to je už na rozhodnutí obecného zastupiteľstva, či obec pôjde do súdneho sporu vo veci uplatnenia 
škody. 
 
17. Návrh uznesení 
Návrhová komisia spracovala návrh uznesení, ktorý poslancom na schválenie predniesol hovorca 
návrhovej komisie Ing.Rudolf Kovačik. Starostka obce Mgr.Helena Paučírová požiadala poslancov 
o hlasovanie: 



Hlasovanie – „za“- 6 poslancov 
                       „proti“- 0 poslancov 
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 
 
18. Záver 
Starostka obce poďakovala poslancom za účasť na zasadnutí OZ. Pred ukončením zasadnutia  
poďakovala členom ZO DHZ Kovarce za zrealizovanie akcie „Jánske ohne“, vyzdvihla ich činnosť 
a reprezentáciu obce v rôznych súťažiach (Šišov, Dvorany nad Nitrou). Zároveň pozvala prítomných 
poslancov na akciu – stretnutie historických vozidiel a motocyklov pod záštitou Veteran Car klubu 
v Nitre dňa 1.júla 2012 na priestranstve pri kultúrnom dome a zasadnutie obecného zastupiteľstva 
ukončila. 
 
V Kovarciach, dňa  28.6.2012, ukončenie o  22.00 hod. 

 
 
Overovatelia :    p.Janka Psicová 

                
               p.Peter Sivák 
 

Zapisovateľka:  Renáta Šišmičová 
 
 
 
 
                                                                                                        Mgr. Helena Paučírová 
                                                                                                        starostka obce Kovarce 
 


